
Emlékeztető 

 

az Eötvös Loránd Tudományegyetem 

Oktatásszervezési és Hallgatói Ügyek Bizottságának 

2024. december 11. 14.00 órai kezdettel tartott üléséről 

Helye: MS Teams 

 

Megjelentek: a melléklet szerint 

 

Az elnök az ülést megnyitotta. Az online ülésre tekintettel a nyílt szavazás a Teams értekezleten 

belül kézfeltartással zajlott. 

 

Az elnök a napirendet ismertette, a napirendhez észrevétel nem érkezett. 

 

Bizottsági döntés: 

A napirendet a Bizottság 20 támogató szavazattal, egyhangúlag, tartózkodás és ellenszavazat 

nélkül elfogadta az alábbiak szerint: 

 

1. Javaslat az ELTE Szervezeti és Működési Szabályzat II. kötet, Hallgatói követelményrendszer 

GTK-ra vonatkozó kari különös részének módosítására 

2. Javaslat az ELTE Szervezeti és Működési Szabályzat II. kötet, Hallgatói követelményrendszer 

4. sz. melléklet Felvételi Szabályzat IK-ra vonatkozó különös részének módosítására 

3. Javaslat az ELTE Szervezeti és Működési Szabályzat II. kötet, Hallgatói követelményrendszer 

4. sz. melléklet Felvételi Szabályzat TTK-ra vonatkozó különös részének módosítására 

4. Javaslat az ELTE Szervezeti és Működési Szabályzat I. kötet, 12. Doktori Szabályzat 6/2. sz 

melléklete, a Bölcsészettudományi Kar Doktori Szabályzatának módosítására 

5. Javaslat az ELTE Szervezeti és Működési Szabályzat II. kötet 6. sz melléklet Doktori 

Szabályzat 6/2. sz melléklete a Bölcsészettudományi Kar és 6/6. sz. melléklete, a 

Természettudományi Kar Doktori Szabályzatának módosítására 

6. Egyebek 

 

1. napirendi pont 

 

Az elnök tájékoztatást adott a napirendi pontról. A GTK kari képviselője jelezte, hogy a GTK Kari 

Tanácsán az eredeti előterjesztéshez képest módosított javaslat került elfogadásra. 

A módosított szövegrész, a betoldást aláhúzással jelölve: 

„361/B. § (7) A hallgatói normatíva 5%-ánál kisebb összegű havi ösztöndíj nem fizethető ki. 

Amennyiben „E” hallgatói csoport havi összege nem éri el a hallgatói normatíva 5%-át, úgy 

a (6) bekezdésben rögzített tanulmányi ösztöndíj összeg arányban, az E hallgatói csoport 

tanulmányi ösztöndíj összeg arányát egy tizedes pontossággal addig kell növelni, amíg az 

„E” hallgatói csoport tanulmányi ösztöndíj havi 100 Ft-ra kerekített összege el nem éri a 

hallgatói normatíva 5%-át.” 

A napirendi ponthoz egyéb hozzászólás nem érkezett. 

 

Bizottsági döntés: 

Az 1. napirendi pont előterjesztését a Bizottság a helyben elhangzott szövegszerű 

módosítással együtt 21 támogató szavazattal, 0 tartózkodás mellett ellenszavazat nélkül 

elfogadta. 
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2. napirendi pont 

 

Az elnök tájékoztatást adott a napirendi pontról, az előterjesztő az írásbeli anyagot nem kívánta 

kiegészíteni, ahhoz hozzászólás nem érkezett. 

 

Bizottsági döntés: 

A 2. napirendi pont előterjesztését a Bizottság 21 támogató szavazattal, 0 tartózkodás mellett 

ellenszavazat nélkül elfogadta. 

 

3. napirendi pont 

Az elnök tájékoztatást adott a napirendi pontról. Az előterjesztő az írásbeli előterjesztést 

kiegészítette azzal, hogy mivel a módosítás egy közös képzésre vonatkozik, azt előzetesen a 

Budapesti Corvinus Egyetemmel egyeztették, ahol az illetékes egyetemi fórumok szintén 

támogatták a javaslatot. Az előterjesztéshez egyéb hozzászólás nem érkezett. 

 

Bizottsági döntés: 

A 3. napirendi pont előterjesztését a Bizottság 21 támogató szavazattal, 0 tartózkodás mellett 

ellenszavazat nélkül elfogadta. 

 

4. napirendi pont 

 

Az elnök tájékoztatást adott a napirendi pontról, az előterjesztő az írásbeli anyagot nem kívánta 

kiegészíteni, ahhoz hozzászólás nem érkezett. 

 

Bizottsági döntés: 

A 4. napirendi pont előterjesztését a Bizottság 21 támogató szavazattal, 0 tartózkodás mellett 

ellenszavazat nélkül elfogadta. 

 

5. napirendi pont 

 

Az elnök tájékoztatást adott a napirendi pontról, az előterjesztő az írásbeli anyagot nem kívánta 

kiegészíteni, ahhoz hozzászólás nem érkezett. 

 

Bizottsági döntés: 

Az 5. napirendi pont előterjesztését a Bizottság 21 támogató szavazattal, 0 tartózkodás mellett 

ellenszavazat nélkül elfogadta. 

 

6. napirendi pont 

 

Az Oktatási Igazgatóság képviselője tájékoztatta a bizottságot a felvételi eljárással kapcsolatos 

aktuális helyzetről, teendőkről, illetve arról, hogy a tanulmányi rendszer új hallgatói webes 

felületének bevezetésére csak a tavaszi félévben kerül sor. Emellett kérdésre válaszolva felhívta a 

bizottság figyelmét arra, hogy a tavaszi félévben mindenképpen napirendre kell tűzni a 

mesterséges intelligencia oktatásban történő használatával kapcsolatos szabályozás kérdéskörét. 

 

További felvetés, hozzászólás nem érkezett, így az elnök az ülést bezárta. 

 

Budapest, 2024. december 18. 

 

Készítette: Lengyel Ágnes s.k. 

Jóváhagyta: Dr. Zentai László elnök s.k. 


